
Delegatsko
vprašanje
v zvezni
skupščini

Sedemčlanska delegacija naše republike v
zboru republik in pokrajin zvezne skupščine, ki jo
je vodil Rudi Koprivnik, je na željo Tobačne to-
varne Ljubljana pred časom obiskala ta kolektiv z
namenom, da jih seznani z zelo perečo problema-
tiko.s katero pa se ne srečuje samo ta delovna or-
ganizacija.ampak je značilna za celotno tobačno
panogo nasploh. Spregovorili so o aktualnih in pe-
rečih vprašanjih tobačne panoge, predvscm pa o
nerazumljivem postopku oziroma načinu reševa-
nja te problematike s strani zvezne administracije.
Pooblastili so delegacijo, da zveznemu izvršnemu
svetu postavi delegatsko vprašanje,zakaj se ti pro-

blemi ne rešujejo oziroma zakaj se ne morejo
uporabljati samoupravni sporazumi, doseženi v
panogi, čeprav je bil tak postopek sporazumcva-
nja izpeljan ne le samo v smislu zakona o zdiuže-
nem delu, ampak je bil še posebej zuhtevan s
strani zveznih institucij. Poenostavljeno pove-
dano gre za to, da so bile cene za surov tobak z od-
lokom zveznega izvršnega sveta določene /e fe-
bruarja lani.za Ietino 1978, prav takopasoobjav-
Ijene že nov-e cene za lcto 1979, mcdtem ko cene
za fermentirani tobak in cigaretc ostajajo nc-
spremenjene, kljub tcmu, da so bili ustrezni spo-
razumi v panogi sprejeti že sredi januarja letos.


